



C . Y . G R O U P

C.Y. SHIPPING LTD.

C.Y. LOGISTICS LTD.

C.Y. CONTAINER LINE

華世船務有限公司

華世物流有限公司

華世國際貨運代理有限公司

上海海關實行「24小時前申報艙單」政策之相關操作要求

致各客戶:

由2014年6月起,上海海關實行「24小時前申報艙單」政策,規定所有到上海及經上海中轉之貨物,需於船開前24小時提供完整及正確之提單資料給海關,否則船公司將不會安排裝船,因此整箱及拼箱貨物之截數時間需相應分別提前1天及2天.另外,上海之開倉時間亦將有所延遲.

請知悉並配合.

華世集團

2014年6月6日

Date: 6 June, 2014

Operation Arrangement for Shanghai Customs' 24 Hours Advance Filing Rules Implementation

Dear Valuable Customers,

Effective from June 2014, Shanghai Customs had implemented '24 Hours Advance Filing Rules'. For shipments towards or transit at Shanghai, complete and accurate B/L content is needed to be filed to Shanghai Customs before 24 Hours of the vessel departure. Otherwise carriers cannot load the cargo onto the vessel. Under the new policy, the CY and CFS Cut-off will be 1 day (for FCL) and 2 days (for LCL) earlier than before. Moreover, the cargo pick-up time in Shanghai will also be delayed.

Thank you for your attention and coordination.

Yours Faithfully,

C. Y. Group

